
Protokół nr 33/24

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych, Komisji Gospodarki Miejskiej, Komisji Budżetu

i Rozwoju Miasta Rady Miasta Piły

w dniu 23 stycznia 2024 r. w sali 229 b

Urząd Miasta Piły

(czas trwania godz. 14:00 -15.50)

Na posiedzeniu obecnych było 9 członków Komisji Spraw Społecznych, 7 członków Komisji

Gospodarki Miejskiej, 5 członków Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta. Listy obecności radnych są

zawarte w dokumencie: „ZAKRES PRAC KOMISJI WSPÓLNEJ RADY MIASTA PIŁY w dniu

2024-01-23”.

Włodzimierz Bystrzycki, Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych powitał panią ,,Pełniącą

funkcję Prezydenta Miasta Piły” Beatę Dudzińską, panią Skarbnik Gminy Piła Ewelinę Ślugajską,

pana Sekretarza Romana Szarzyńskiego i dyrektorów jednostek organizacyjnych Urzędu Miasta

oraz radnych. Przekazał głos pełniącej funkcję Prezydenta Miasta Piły Beacie Dudzińskiej.

Pełniąca funkcję Prezydenta Miasta Piły Beata Dudzińska przywitała się z radnymi

i pozostałymi osobami zgromadzonymi na komisji. Nawiązała do spraw ważnych dla miasta,

w tym kończących się projektów norweskich i rozpoczynających Zintegrowanych Inwestycji

Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Piły. Pani Prezydent powiedziała, że bardzo się

cieszy, że może ponownie dyskutować w obecnym towarzystwie, o sprawach ważnych dla nas -

mieszkańców, ma nadzieję, że nie tylko osoby, które od początku były za powierzeniem

obowiązków, ale także osoby, które miały wątpliwości, obdarzą ją kredytem zaufania aby móc dalej

wspólnie rozwijać miasto. Przerwa pozwoliła spojrzeć z innej perspektywy na pewne problemy

i ukształtować nowe pomysły.

Włodzimierz Bystrzycki, przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, zapytał czy ktoś ma

pytania do Pani Prezydent. Radni nie zadawali pytań i po stwierdzeniu quorum przystąpił do

realizacji proponowanego porządku obrad komisji.
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Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.

2. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy

LXXXV a LXXXVI sesją Rady Miasta Piły.

3. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania

uchwał Rady Miasta Piły od 07 grudnia 2023 r. do 10 stycznia 2024 r.

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie odwołania przedstawiciela Gminy

Piła w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego ,,Pilski Region Gospodarki Odpadami

Komunalnymi".

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie powołania przedstawiciela Gminy

Piła w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego ,,Pilski Region Gospodarki Odpadami

Komunalnymi".

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie

nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu.

8. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przystąpienia do opracowania

aktualizacji Strategii Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych (ZIT) Miejskiego Obszaru

Funkcjonalnego Piły.

9. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły zmieniającej uchwałę Nr LXXXI/822/23

Rady Miasta Piły z dnia 9 października 2023 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania.

10. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Piły za rok 2023.

11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przekazania skargi według

właściwości.

12. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie rozpatrzenia skargi na Zarząd

Dróg i Zieleni w Pile.

13. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie rozpatrzenia wniosku.

14. Informacja w sprawie interpelacji i zapytań.

15. Wolne głosy, wnioski i informacje.

16. Zamknięcie obrad.
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Nastąpiła zmiana Porządku obrad:

Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.

2. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy

LXXXV a LXXXVI sesją Rady Miasta Piły.

3. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania

uchwał Rady Miasta Piły od 07 grudnia 2023 r. do 10 stycznia 2024 r.

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przystąpienia do opracowania

aktualizacji Strategii Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych (ZIT) Miejskiego Obszaru

Funkcjonalnego Piły.

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie odwołania przedstawiciela Gminy

Piła w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego ,,Pilski Region Gospodarki Odpadami

Komunalnymi".

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie powołania przedstawiciela Gminy

Piła w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego ,,Pilski Region Gospodarki Odpadami

Komunalnymi".

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie

nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu.

8. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu.

9. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły zmieniającej uchwałę Nr LXXXI/822/23

Rady Miasta Piły z dnia 9 października 2023 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania.

10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przekazania skargi według

właściwości.

11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie rozpatrzenia skargi na Zarząd

Dróg i Zieleni w Pile.

12. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie rozpatrzenia wniosku.

13. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Piły za rok 2023.

14. Informacja w sprawie interpelacji i zapytań.

15. Wolne głosy, wnioski i informacje.

16. Zamknięcie obrad.
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*Anonimizacja danych osobowych na podstawie art. 5 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie
do informacji publicznej (Dz. U. z 2022 r. poz. 902) oraz art. 24 ust. 1 Rozporządzenie Parlamentu
Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych
w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz
uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych Dz. Urz. UE – 4.5.2016 PL
z późn. zm.).

Ad 1.
Sprawy regulaminowe - przyjęcie porządku obrad.

Proponowany porządek obrad został przyjęty przez komisję ze zmianami.

Ad 2.

Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy LXXXV

a LXXXVI sesją Rady Miasta Piły - druk nr 1203.

Informacja zostanie przedstawiona na sesji w dniu 30 stycznia 2024 r.

Ad 3.

Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania

uchwał Rady Miasta Piły od 07 grudnia 2023 r. do 10 stycznia 2024 r. - druk nr 1202.

Włodzimierz Bystrzycki, przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, zapytał czy do

przesłanego sprawozdania radni mają pytania i otworzył dyskusję.

Radny Tomasz Słoboda poprosił o dodatkowe informacje do pkt. 6 o dane naprawcze utrzymania

projektu gruntów popegeerowskich oraz w pkt. 9 i 10 o informacje dotyczące złożonych uwag.

Radny Mieczysław Karpiński zwrócił uwagę na zmiany w porządku obrad. Powiedział, że

wczoraj było 8 pkt. a dzisiaj jest już 16, wskazując na niestosowność zaistniałej sytuacji.

Włodzimierz Bystrzycki, przewodniczący Komisji Spraw Społecznych odpowiedział, że

wcześniej dostępne były punkty obrad takie jak: sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Piły

w okresie międzysesyjnym, sprawa odwołania oraz powołania przedstawiciela Gminy Piła

w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego ,,Pilski Region Gospodarki Odpadami Komunalnymi".

Następnym punktem było wyrażenie zgody na wynajęcie oraz odstąpienie od obowiązku

przetargowego trybu zawarcia umów najmu i sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej Rady Miasta

Piły za rok 2023. Do tego porządku obrad doszły pkt. 8, aktualizacja Strategii Zintegrowanych

Inwestycji Terytorialnych (ZIT) Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Piły - druk nr 1212, następnie

zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę z października 2023 r. - dotyczącą

4



szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat,

jak również trybu ich pobierania oraz trzy nowe projekty uchwał, które dotyczą: przekazania skargi

według właściwości, rozpatrzenia skargi na Zarząd Dróg i Zieleni - druk 1210 w Pile oraz

rozpatrzenie wniosku - druk 1209. Powyższe trzy projekty uchwał Komisji Skarg, Wniosków

i Petycji przedstawi radna Teresa Kasior.

Radna Maria Miler zwróciła uwagę na:

1. Problem wynikający ze zmian, które zostały późno wprowadzone do porządku obrad.

Wskazała na zaniepokojenie mieszkanek miasta brakiem punktu dotyczącego ich skargi.

W związaku z powyższym skarżące wystosowały pismo, w którym zwróciły się

z informacją, że “(...) w związku z faktem, iż w Porządku obrad sesji Rady Miasta Piły

zaplanowane na dzień 30. stycznia nie ma punktu dotyczącego rozpatrzenia naszej skargi

logiczne jest, iż będzie rozpatrywana na kolejnej sesji”. Świadczy to o tym, że późne

wprowadzenie niniejszego punktu do Porządku obrad powoduje, że zainteresowani

mieszkańcy zostali wprowadzeni w błąd.

2. Pytanie dotyczące punktu. 22. Jakie są powody umorzenia zaległego podatku za drugą

połowę 2023 r.

Włodzimierz Bystrzycki, Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, zapytał czy są jeszcze

jakieś pytania do druku 1202 tj. do sprawozdania Pana Prezydenta od 12.12.2023 r. do 08.01.2024

r.?

Radna Teresa Kasior powiedziała, że w dniu dzisiejszym do Biura Rady Miasta przybyły

mieszkanki zainteresowane złożoną skargą i dowiedziały, że ich sprawa zostanie przedstawiona

podczas dzisiejszej komisji oraz na sesji zaplanowanej na 30 stycznia 2024 r.

Włodzimierz Bystrzycki, Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych zapytał czy są pytania

do pani Prezydent?

Wioletta Stalęga, Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, nawiązała do

charakterystyki prac Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, w której sprawy przebiegają w sposób

specyficzny i wyjaśniają się z dnia na dzień. Za pośrednictwem biura oczekujemy informacji

zwrotnej z różnych jednostek. W związku z tym mogą zaistnieć nagłe zmiany sytuacji
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w rozpatrywanych sprawach.

Radny Mieczysław Karpiński, przekazał, że nie ma uwag do pana Przewodniczącego, a raczej

kieruje je do Biura Rady Miasta.

Włodzimierz Bystrzycki, Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, odpowiedział, że mogą

zdarzyć się sytuacje, w której do Biura Rady Miasta wpływają sprawy dwie godziny przed

rozpoczęciem obrad.

Pełniąca funkcję Prezydenta Miasta Piły Beata Dudzińska, odpowiedziała na pytania radnych.

Pkt. 6 dotyczy sprzętu komputerowego (ok. 300 sztuk), który w ramach projektu wsparcia obszarów

popegeerowskich został przekazany rodzinom. Zazwyczaj takie projekty mają wskazany okres

trwałości. Aktualnie istnieje możliwość odstąpienia od okresu trwałości i możliwość przekazania

sprzętu, który powinien być jeszcze funkcjonalny do jednostki oświatowej wskazanej przez miasto.

Pkt. 9 dotyczy obszaru Zielonych Wzgórz - wniosku zaleceń konserwatora, ponieważ grunt

znajduje się w strefie ochrony konserwatorskiej. Pkt.10 dotyczy o ul. Pelikanowej i ul. Wroniej, na

osiedlu Motylewo - zmiana linii zabudowy na taką, która umożliwi lokalizację garażu

wolnostojącego. Wniosek został złożony przez mieszkańca i został pozytywnie uwzględniony przez

Prezydenta. Pani Prezydent powiedziała, że odpowiedzi na pkt. 22 udzieli w późniejszym czasie

pani Skarbnik.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Włodzimierz Bystrzycki przekazał głos

Wiceprzewodniczącej Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Wioletcie Stalędze celem

procedowania kolejnego punktu porządku obrad.

Ad 4.

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przystąpienia do opracowania

aktualizacji Strategii Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych (ZIT) Miejskiego Obszaru

Funkcjonalnego Piły - druk nr 1212.

Projekt uchwały przedstawiła Jolanta Sobieszczyk, Dyrektor Wydziału Rozwoju i Funduszy

Europejskich.

W 2022 r. została podjęta uchwała, dotycząca przygotowania strategii ZIT Miejskiego Obszaru

Funkcjonalnego Piła i opracowania wspólnej strategii dla skonsumowania dedykowanej koperty

finansowej ze środków unijnych wynoszącej około 23 miliony euro, w której zasadniczym

6



beneficjentem jest miasto Piła. Projekt został przygotowany wspólnie z partnerami i zatwierdzony

w grudniu ubiegłego roku przez Zarząd Województwa. Po konsultacjach z Urzędem

Marszałkowskim okazało się, że należy zaopatrzyć dokument w elementy Zrównoważonej

Mobilności Miejskiej. Wszyscy partnerzy ZITu spotkali się 17 stycznia i jednomyślnie podjęto

uchwałę o celowości aktualizacji strategii. Przedstawiciele zobowiązali się do utworzenia za

pośrednictwem Rad Miasta stosownych uchwał umożliwiających dalsze postępowanie. Część

uchwał jest już w toku. W związku z powyższym zostaje przedstawiona pod obrady uchwała

dotycząca opracowania aktualizacji strategii ZITu. Przyjęcie uchwały umożliwi podpisanie umowy

z konsultantem i procedowanie tych zagadnień.

Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Wioletta Stalęga poprosiła o pytania

do pani dyrektor.

Radny Mieczysław Karpiński zwrócił uwagę na dużą kwotę obejmującą realizację inwestycji

i zapytał jakie konkretnie projekty są planowane? Czy pieniądze będą skonsumowane wspólnie

z partnerami?

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kazimierz Sulima zapytał jaki zakres aktualizacji jest

planowany?

Dyrektor Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich, Jolanta Sobieszczyk, poinformowała,

że 23,5 mln euro to jest około 105 mln złotych, z tego 20,7 mln euro z Europejskiego Funduszu

Rozwoju Funduszu Regionalnego i 2,8 mln euro z Europejskiego Funduszu Społecznego, z tego dla

Piły przypada ok 58 mln złotych - stanowi to 70% dofinansowania projektów znajdujących się

w strategii ZITu. Na stronie internetowej Urzędu Marszałkowskiego Województwa

Wielkopolskiego znajduje się szczegółowy dokument strategii ZITu, łącznie z podjętymi

uchwałami Zarządu Województwa. Zakres inwestycji obejmuje w szczególności sprawy dotyczące

mobilności miejskiej, e - usług oraz zadania związane z dostosowaniem do zmian klimatu.

Projektów - jeśli chodzi o Piłę - jest 58 mln z tego pilskich projektów jest 16, z przeznaczeniem m.

in. dla MZK tj. zmiana karty miejskiej, dozbrojenie autobusów w specjalne biletomaty, rozbudowa

dynamicznej informacji pasażerskiej. Mobilność miejska to jest rozbudowa czy też przebudowa

ścieżek rowerowych, adaptacja do zmian klimatu - duży projekt, zmiana zasilania jeziora Płotki,

budowa zbiorników retencyjnych, w zakresie usług jest rozbudowa systemu zarządzania

miejskiego. Są też tzw. miękkie projekty takie jak: Pilska Akademia Umiejętności czy też dotyczące

współpracy z przedsiębiorcami.
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Od 2026 r. będzie wymagany dokument SUMP, mówiący o komunikacji miejskiej,

mobilności, rozwiązaniach dotyczących tras autobusów, kwestie ścieżek rowerowych itp. Aktualnie

potrzebujemy uzbroić strategię o te elementy (mniejszy zakres niż wielki SUMP). Jesteśmy po

rozmowach z konsultantami, gdzie koszt niezbędnego uzbrojenia strategii wynosi ok. 30 000 zł,

natomiast dla wszystkich partnerów wielki SUMP to koszt ok. pół mln zł. Nabory i harmonogramy

planowane są od kwietnia do czerwca bieżącego roku.

Radny Mieczysław Karpiński, powiedział, że otrzymaliśmy do wglądu uchwałę gminy Kaczory,

dotyczącą wsparcia osób uboższych w modernizację kotłowni. Czy miasto Piła przewiduje program

wsparcia dla indywidualnych inwestycji mieszkańców w zakresie modernizacji kotłowni?

Dyrektor Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich, Jolanta Sobieszczyk, odpowiedziała, że

strategia ZIT nie obejmuje takich działań, natomiast istnieje od kilku lat program dofinansowania

gminy ze środków własnych do wymiany kotłów.

Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Wioletta Stalęga zapytała czy mamy

zabezpieczenie w budżecie gminy na pozostałe 30%, wkładu własnego potrzebne do zrealizowania

strategii ZIT?

Dyrektor Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich, Jolanta Sobieszczyk odpowiedziała, że

środki są przeznaczone do 2027 r., w tym roku wszystkiego nie zrealizujemy. Aktualnie pracujemy

nad przygotowaniem zmian do budżetu, propozycji inżynierii finansowej, która pozwoli na

zaplanowanie, w których latach ile 30% zostanie zabezpieczone w ramach wkładu własnego.

Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Wioletta Stalęga zapytała czy ktoś

z radnych ma pytania i przy braku zapytań poprosiła o przygotowanie głosowania dla Komisji

Budżetu i Rozwoju Miasta

Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta - wyniki głosowania: ZA (4), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ

SIĘ (1), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (1)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Wioletta Stalęga przekazała głos

Przewodniczącemu Komisji Gospodarki Miejskiej Markowi Andruszkiewiczowi celem

procedowania kolejnych punktów porządku obrad.
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Ad 5.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie odwołania przedstawiciela Gminy Piła

w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego ,,Pilski Region Gospodarki Odpadami Komunalnymi"-

druk nr 1200.

Projekt uchwały przedstawił Bogdan Kopeć Dyrektor Biura Nadzoru Właścicielskiego.

Dwie kolejne uchwały są ze sobą powiązane. Pani Katarzyna Paczyńska złożyła rezygnację

z pełnienia funkcji przedstawiciela Gminy Piła w PRGOK, i z końcem grudnia zakończyła pracę

w Urzędzie Miasta, przechodząc od stycznia do Zgromadzenia Związku Międzygminnego PRGOK.

Marek Andruszkiewicz, Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej otworzył dyskusję

i w związku z brakiem chętnych do dyskusji poprosił o przygotowanie głosowania dla Komisji

Gospodarki Miejskiej.

Komisja Gospodarki Miejskiej - wyniki głosowania: ZA (7), PRZECIW (0), WSTRZYMAŁO SIĘ

(0 ), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 6.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie powołania przedstawiciela Gminy Piła

w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego ,,Pilski Region Gospodarki Odpadami Komunalnymi"

- druk nr 1201.

Projekt uchwały przedstawił Bogdan Kopeć Dyrektor Biura Nadzoru Właścicielskiego.

Związek Międzygminny w zeszłym roku obchodził 10. lecie istnienia. Sytuacja związku ma

stabilną sytuację. Aktualnie 10. przedstawicieli Gminy Piła stanowi kluczowy wkład przy

przyjmowaniu strategicznych, zasadnych decyzji. Rezygnacja Pani Paczyńskiej powoduje potrzebę

uzupełnienia przedstawiciela, a wybór leży w kompetencji Rady Miasta. Głosowanie zostało

przesunięte na sesję Rady Miasta Piła zaplanowaną na 30 stycznia 2024 r.

Ad 7.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie nieruchomości oraz

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu - druk nr 1206.
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Projekt uchwały przedstawiła Monika Łukomska Dyrektor Wydziału Gospodarki

Nieruchomościami.

Projekt uchwały dotyczy dwóch pozycji przeznaczonych na najem na czas nieoznaczony. Są to

nieruchomościami zabudowane budynkami handlowo - usługowymi, w których aktualnie

prowadzone są działalności gospodarcze - są to sklepy spożywcze. Budynki znajdują się przy ul.

Rynkowej i ul. Chojnickiej, umowy z najemcami są zawarte od 1995 r.

Marek Andruszkiewicz Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poprosił wszystkich

radnych o pytania do pani dyrektor. W związku z brakiem chętnych do dyskusji poprosił

o przygotowanie głosowania dla Komisji Gospodarki Miejskiej.

Komisja Gospodarki Miejskiej - wyniki głosowania: ZA (7), PRZECIW (0), WSTRZYMAŁO SIĘ

(0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 8.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku

przetargowego trybu zawarcia umów najmu - druk nr 1207.

Projekt uchwały przedstawiła Monika Łukomska Dyrektor Wydziału Gospodarki

Nieruchomościami.

Projekt dotyczy zawarcia umowy najmu trzech nieruchomości. Umowy zostaną zawarte po raz

pierwszy na czas nieoznaczony. Dwie z nich znajdują przy ul. Jastrzębiej - uregulowanie wcześniej

wydanej zgody na pobudowanie przyłączy: wodociągowego i kanalizacji do dwóch budynków

jednorodzinnych, a trzecia dotyczy dwóch działek znajdujących się przy ul. Śniadeckich - jedna

zostanie wydzierżawiona w celu dojazdu do nieruchomości, a druga to dzierżawa z możliwością

postawienia trwałego ogrodzenia.

Marek Andruszkiewicz Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poprosił wszystkich

radnych o pytania do pani dyrektor.

Radny Mieczysław Karpiński, zadał pytanie. Czy nieruchomość na ul. Śniadeckich ma dojazd, tak

że można byłoby przeznaczyć teren pod zabudowę?
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Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Monika Łukomska odpowiedziała na

pytanie. Nieruchomość prawnie posiada dojazd - można przejechać przez działkę 57. Między ulicą

Śniadeckich, a Prześwit występuje więcej nieruchomości, nie ma planu, są to niewielkie działki ok.

300 m. Sprzedaż tych działek jest wstrzymana, ponieważ czekamy na plan zagospodarowania

przestrzennego. O stworzenie ww. planu został złożony wniosek do Miejskiej Pracowni

Urbanistycznej.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Marek Andruszkiewicz poprosił

o przygotowanie głosowania dla Komisji Gospodarki Miejskiej.

Komisja Gospodarki Miejskiej - wyniki głosowania: ZA (7), PRZECIW (0), WSTRZYMAŁO SIĘ

(0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Marek Andruszkiewicz oddał głos

Przewodniczącemu Komisji Spraw Społecznych Włodzimierzowi Bystrzyckiemu.

Ad 9.

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły zmieniającego uchwałę Nr LXXXI/822/23 Rady

Miasta Piły z dnia 9 października 2023 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania -

druk nr 1211.

Projekt uchwały przedstawiłaMarzena Amza Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej

w Pile.

Projekt uchwały zmieniającej wcześniejszą uchwałę dotyczy opłaty za jedną godzinę usług

opiekuńczych w wymiarze podstawowym. Obecnie opłata ta wynosi 31,84 zł. Proponowana zmiana

wskazuje, że w pierwszym półroczu tego roku opłata będzie wynosić 36,87 zł, a od 1 lipca do końca

bieżącego roku 37,35 zł. Jest to konieczna i uzasadniona zmiana, która wynika z dostosowania ceny

do kosztów jakie ponosi agencja świadcząca te usługi, a wpływa na to m. in. wzrost płacy

minimalnej oraz wzrost stawki godzinowej płaconej opiekunkom w ramach umowy zlecenia.

W kwocie 5,51 zł zawarte są tylko koszty personelu ze składkami ZUS. Przyjęcie tych opłat nie
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oznacza, że całość tej podwyżki przypadnie na mieszkańca miasta korzystającego z tych usług.

Uchwała zawiera tabelę, w której wskazane są poziomy procentowe partycypacji w kosztach przez

mieszkańca. Aktualnie, z ww. usług korzysta 166 osób z usług opiekuńczych, z tego 163 osoby

partycypują w kosztach - większość osób na poziomie 20% i 30%. Wzrost kosztów u osób

partycypujących w kosztach na poziomie 20% wynosi wzrost o 1,04 zł, a 30% - 1,51 zł. Dla osób

otrzymujących najniższą emeryturę partycypacja wynosi 5%, czyli wzrost o 0,25 zł za jedną

godzinę. Głównym celem jest dostosowanie stawek do aktualnych kosztów pracy.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Włodzimierz Bystrzycki poprosił o pytania do

pani dyrektor.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Włodzimierz Bystrzycki zwrócił się z prośbą do

pani dyrektor o przybliżenie członkom Komisji Spraw Społecznych, zarządzenia nr 2521/4/24

z dnia 8 stycznia 2024 r., do którego uchwała jest załącznikiem.

Marzena Amza Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Pile odpowiedziała, że to

zarządzenie, wskazuje na skierowanie treści przedłożonej dzisiaj uchwały, do konsultacji do

Gminnej Rady Pożytku Publicznego.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Włodzimierz Bystrzycki poprosił o przybliżenie

treści zarządzenia, do którego projekt uchwały jest załącznikiem.

Skarbnik Ewelina Ślugajska, przytoczyła treść zarządzenia nr 2521/4/24 z dnia 8 stycznia 2024 r.,

którego tematem jest przeprowadzenie konsultacji i wyrażenie opinii przez Gminną Radę

Działalności Pożytku Publicznego miasta Piły, w przedmiocie projektu uchwały Rady Miasta

zmieniającej uchwałę z dnia 9 października 2023 r. Prezydent postanawia zlecić przeprowadzenie

konsultacji przez Gminną Radę Działalności Pożytku Publicznego w terminie do 22 stycznia 2024 r.

To zarządzenie mówi o przekazaniu projektu i terminie otrzymania opinii. Zarządzenie widnieje na

BIPie w ramach zakładki zarządzeń Prezydenta.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Włodzimierz Bystrzycki poprosił o przygotowanie

głosowania dla Komisji Spraw Społecznych.

Komisja Spraw Społecznych - wyniki głosowania: ZA (8), PRZECIW (0), WSTRZYMUJE SIĘ

(0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (2)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.
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Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Włodzimierz Bystrzycki oddał głos Pani Skarbnik

Ewelinie Ślugajskiej w celu udzielenia odpowiedzi na pytanie do pkt 22 sprawozdania Prezydenta -

druk nr 1202.

Skarbnik Ewelina Ślugajska, odpowiedziała, że umorzenie zaległego podatku za okres od lipca do

grudnia 2023 r. dotyczy spółki miejskiej Aqua - Pil.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Włodzimierz Bystrzycki oddał głos

Przewodniczącemu Komisji Gospodarki Miejskiej Markowi Andruszkiewiczowi celem

procedowania kolejnych punktów porządku obrad.

Ad 10.

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przekazania skargi według

właściwości - druk nr 1208.

Projekt uchwały przedstawiła Teresa Kasior członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

W dniu 12 grudnia 2023 r. została złożona skarga do Rady Miasta Piły na działanie pełniącego

funkcję Prezydenta Miasta Piły na narażenie gminy na koszty. W dniu 17 stycznia 2024 r. Komisja

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Piły po przeanalizowaniu zarzutów skarżących i biorąc pod

uwagę złożone podczas komisji wyjaśnienia skarżących, uznała, że w przedmiotowej sprawie toczy

się postępowanie administracyjne prowadzone przez Prezydenta Miasta Piły i zgodnie z art. 234

Kodeksu postępowania administracyjnego, przekazano skargę do rozpatrzenia organu

prowadzącego postępowanie Prezydenta Miasta Piły. Organy samorządu terytorialnego są organami

kolegialnymi i jedyną formą prawną, w której Rada Miasta może wypowiedzieć się w przedmiocie

skargi jest uchwała. Biorąc pod uwagę powyższe podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi

organowi właściwemu jest w pełni uzasadnione. Osoby skarżące uczestniczyły w posiedzeniu

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 17 stycznia 2024 r., co zostało zaprotokołowane

i w dniu jutrzejszym powinno ukazać się na BIPie. W następnym dniu do Biura Rady Miasta

wpłynęły kolejne pisma, dotyczące rozpatrywanej sprawy. Wszelkie szczegółowe informacje

znajdują się w Biurze Rady Miasta.

Marek Andruszkiewicz Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poprosił wszystkich

radnych o pytania do pani radnej Teresy Kasior.

Radna Maria Miler, nawiązała do wypowiedzi osób skarżących, przedstawionych na posiedzeniu
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Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, które prowadzą działania zmierzające do respektowania swoich

praw. Zaznaczyła, że ciąg przedstawianych spraw świadczy o ich determinacji. Zapytała te osoby:

Czy dysponują aktem notarialnymi, (...) z którego roku? o jakiej powierzchni? Otrzymała

informację, że posiadają akt notarialny z 2013 r., oraz, że widnieje tam zapis o posiadaniu 1000 m.

Została poruszona kwestia własności gruntu oraz o niepodważalności aktu notarialnego. Czy

chcielibyście państwo aby w naszym kraju, mieście tak traktowano prawo własności?

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Wioletta Stalęga, powiedziała, że w tej

sprawie uczestniczyło wielu geodetów i ta sprawa nigdy do końca nie została rozstrzygnięta.

Ostatnia skarga dotyczyła pracy ostatniego geodety, który został powołany w tej sprawie. Skarga

dotyczy braku zgody na poniesione koszty przez Gminę Piła, na wynagrodzenie geodety, ponieważ

praca geodety nie została wykonana w określonym terminie. Ta skarga dotyczy tylko tego aspektu.

Radna Maria Miler, poinformowała, że według osób skarżących czynności geodety, zostały

wykonane na działce bezprawnie. W roku 1982 r, nastąpił podział działki, a w roku 2009 i 2016

nastąpił również wtórny podział. Panie uważają, że ten podział, dokonany na wniosek dewelopera

był niezgodny z zapisem ich aktu notarialnego. Pomniejszał ich działkę. W Starostwie są

dokumenty, że pierwotny podział jest słuszny. Rada ma obowiązek zająć stanowisko. Nikt zgodnie

z k.p.a. nie ma prawa zmieniać decyzji Prezydenta. W tej sytuacji skarżące mogłyby złożyć pismo

do Regionalnej Izby Obrachunkowej. Kierowanie tego do Prezydenta, który jest stroną nie jest

właściwym krokiem.

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Wioletta Stalęga, powiedziała, że jest

wyraźnie zaznaczone, że w przedmiotowej sprawie toczy się postępowanie administracyjne

prowadzone przez Prezydenta Miasta Piły i zgodnie z art. 234 k.p.a. sprawa jest przekazana do

organu prowadzącego postępowanie. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji nie może podjąć innych

działań.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Marek Andruszkiewicz, zwrócił uwagę na to,

że w tym kontekście właściwe jest rozważenie, czy my jesteśmy stroną, która może pomóc.

Wygląda na to, że nie może i sprawa ta powinna zostać wyjaśniona drogą sądową.

Radna Emilia Piechocka, powiedziała, że z paniami było zaplanowane spotkanie zaangażowane.

Był deweloper, a ta pani na spotkanie nie przyjechała. Spór dotyczy kawałka ziemi, który

deweloper chce oddać zainteresowanym.
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Skarbnik Ewelina Ślugajska, poinformowała, że w prokuraturze są zgłoszenia na pracowników

Wydziału Nieruchomości, Wydziału Opłat i Podatków, Wydziału Finansowego jako świadków,

a pracownik WGN był oskarżony - sprawę wygrał. Skala jest dużo większa. Gmina musi

wywiązywać się ze swoich obowiązków tj. zadań własnych. W tej sprawie jest zobowiązana aby to

rozgraniczenie przeprowadzić, w związku z tym musi powołać biegłego w formie geodety, który

był poszukiwany od kilku lat. Gmina była zobowiązana do tego aby kolejny raz spróbować

przeprowadzić pomiary i musiała w formie zamówienia czy zlecenia podpisać takie pismo.

W związku z tym, że geodeta nie złożył wszystkich dokumentów, zaproponowano mu

wynagrodzenie w wymiarze 50% za wykonane czynności. Jeżeli osoby skarżące nieustannie

kwestionują pomiary różnych geodetów, to właśnie takie postępowanie naraża gminę na koszty.

W celu ustalenia podatku od nieruchomości pytaliśmy inspektora Nadzoru Budowlanego, który

odpisał w piśmie, że kilkukrotnie próbował wejść na posesje i dokonać odbioru, ale nie został

wpuszczony. Decyzja, która została wydana zgodnie z pomiarami, które paniom odpowiadają

została przez te panie zakwestionowana, i w tej chwili jest w SKO. Aktualnie Wydział Gospodarki

Nieruchomościami pracuje nad wydaniem postanowienia kończącego tę sprawę ze względu na brak

możliwości porozumienia się. Teraz te postępowania są zablokowane. Były podejmowane

wielokrotnie propozycje mające na celu uregulowanie tej sprawy.

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Wioletta Stalęga, zwróciła uwagę, że ciąg

skarg trwa już od bardzo długiego czasu. Na Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zostało zadane

pytanie czy faktura za usługi geodety została już opłacona?

Skarbnik Ewelina Ślugajska, odpowiedziała, że zgodnie z terminem płatności każda faktura,

rachunek, po potwierdzeniu przez wydział merytoryczny - czynności zostały dokonane - jest

zapłacona. Gdyby Prezydent nie zapłacił faktury to miałby dyscyplinę finansów publicznych

z tytułu doprowadzenia do przekroczenia terminu płatności.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Marek Andruszkiewicz poprosił

o przygotowanie głosowania dla Komisji Gospodarki Miejskiej.

Komisja Gospodarki Miejskiej - wyniki głosowania: ZA (6), PRZECIW (0), WSTRZYMUJE SIĘ

(0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (1)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

15



Ad 11.

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie rozpatrzenia skargi na Zarząd Dróg

i Zieleni w Pile - druk nr 1210.

Projekt uchwały przedstawiła Teresa Kasior członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

Rola Komisji Skarg, Wniosków i Petycji jest specyficzna, ponieważ rozpatrując sprawy należy

zagłębić się w różnorodne tematy. W dniu 28 grudnia 2023 r. osoba skarżąca złożyła skargę na

opieszałe działanie Zarządu Dróg i Zieleni w Pile. Komisja zaprosiła na dzień 17 stycznia 2024 r.

dyrektora Zarządu Dróg i Zieleni w celu wyjaśnienia sprawy. Po przeanalizowaniu zarzutów osoby

skarżącej oraz biorąc pod uwagę złożone wyjaśnienia dyrektora Zarządu Dróg i Zieleni w Pile,

uznała zarzuty dotyczące opieszałego zachowania jednostki za uzasadnione. Biorąc pod uwagę

powyższe, podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia jest w pełni uzasadnione. Do osoby skarżącej

zostały zastosowane pisma operujące konkretnymi terminami. Następnie ZDiZ nie mógł się

wywiązać, nastąpiło wiele przeszkód w realizacji tego zadania. W związku z powyższym, osoba

skarżąca trzymając się określonych terminów, odwołała się proponując 14 dni na zrealizowanie

przedsięwzięcia. W związku z niewywiązaniem się z podanych osobie skarżącej konkretnych

terminów, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała skargę za zasadną.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Marek Andruszkiewicz, poprosił

przedstawienie szczegółów sprawy.

Radna Teresa Kasior, odpowiedziała, że skarga dotyczyła likwidacji progu zwalniającego na ul.

Tczewskiej, gdzie nie została zachowana właściwa odległość progu do zabudowy mieszkalnej. Pani

radna powiedziała, że dyrektor ZDiZ wyszedł z propozycją wystosowania pisma z przeprosinami

do osoby skarżącej.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Marek Andruszkiewicz poprosił wszystkich

radnych o pytania do pani dyrektor.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Marek Andruszkiewicz poprosił

o przygotowanie głosowania dla Komisji Gospodarki Miejskiej.

Komisja Gospodarki Miejskiej - wyniki głosowania: ZA (4), PRZECIW (0), WSTRZYMUJE SIĘ

(1), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (2)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.
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Ad 12.

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie rozpatrzenia wniosku - druk nr 1209.

Projekt uchwały przedstawiła Teresa Kasior członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

To była ostatnia sprawa rozpatrzona na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która

odbyła się 17 stycznia 2024 r. W dniu 11 grudnia.2023 r. wpłynął wniosek do Rady Miasta Piły

dotyczący zapewnienia oświetlenia przy ul. Kadetów i Rodła oraz zamontowanie lustra drogowego.

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Piły na posiedzeniu ustaliła, że rekomenduje

złożony wniosek za zasadny, w części dotyczącej zapewnienia oświetlenia przy ul. Kadetów

i Rodła, w miarę możliwości budżetowych i przyjętych priorytetów działania. Organ gminy działa

na podstawie prawa i w granicach prawa. W uchwale budżetowej nie było do tej pory

zabezpieczonych środków finansowych na ten cel. Prezydent Miasta Piły nie miał podstaw

prawnych do wykonania uchwały. W części dotyczącej zamontowania lustra drogowego zostanie

przekazany wniosek wg właściwości do realizacji do Zarządu Powiatu w Pile. Wniosek o montaż

lustra drogowego dotyczy skrzyżowania ulicy Rodła z ul. Kossaka. Ul. Kossaka jest droga

powiatową, którego zarządcą jest Zarząd Powiatu w Pile. W imieniu, którego zarząd sprawuje

Powiatowy Zarząd Dróg w Pile i odpowiada za jego oznakowanie. Biorąc pod uwagę powyższe,

podjęcie uchwały w sprawie przekazanych zadań właściwemu organowi jest w pełni uzasadnione.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Marek Andruszkiewicz poprosił wszystkich

radnych o pytania do pani dyrektor.

Radni nie zadawali pytań

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Marek Andruszkiewicz poprosił

o przygotowanie głosowania dla Komisji Gospodarki Miejskiej.

Komisja Gospodarki Miejskiej - wyniki głosowania: ZA (6), PRZECIW (0), WSTRZYMUJE SIĘ

(0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (1)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Marek Andruszkiewicz oddał głos

Przewodniczącemy Komisji Spraw Społecznych Włodzimierzowi Bystrzyckiemu celem

procedowania kolejnych punktów porządku obrad.

Ad 13.
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Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Piły za rok 2023 - druk nr 1205.

Sprawozdanie przedstawił Ryszard Małecki, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Ryszard Małecki, przedstawił sprawozdanie z działalności

Komisji Rewizyjnej za rok 2023 r., które zostało opracowane w oparciu o Ustawę o samorządzie

gminnym z dnia 8 marca 1990 r. oraz o aktualny statut miasta Piły. Komisja Rewizyjna pracowała

w oparciu o plan pracy zatwierdzony uchwałą z dnia 30 grudnia 2022 r. przez Radę Miasta Piły.

W roku 2023 odbyły się 3 spotkania dotyczące omówienia sprawozdania budżetu za rok 2022 r., 2

spotkania dotyczące kontroli oraz 1 spotkanie poświęcone na planowanie pracy na bieżący rok.

Omówienie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu za rok 2022 odbyło się w dniach 13, 19

i 28 kwietnia. 27 kwietnia 2023 r. została podjęta uchwała nr I na mocy, której zostało skierowane

pismo do RIO w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi, które odbyło się 6 czerwca. Pismo

to zawierało obszerne informacje, w tym, “(...) Komisja po dokonaniu analizy złożonych

dokumentów i wysłuchaniu wyjaśnień w zakresie realizacji budżetu przedstawionych sprawozdań

finansowych, informacji o realizacji planów finansowych oraz informacji o stanie mienia

zaopiniowała pozytywnie wykonanie budżetu za rok 2022 r.” jednomyślnym stosunkiem głosów 5

za. W maju i czerwcu została przeprowadzona kompleksowa kontrola realizacji zadań statutowych

MOPS. Spotkania odbyły się trzykrotnie: 12 maja powołano zespół kontrolny i wystosowano pismo

do Prezydenta w sprawie obszarów działalności MOPSu, które były kontrolowane. 31 maja i 6

czerwca zespół kontrolny pod przewodnictwem radnej Urszuli Kaczmarek przeanalizował wnioski

pokontrolne i rekomendacje: Komisja Rewizyjna uznała, że zadania statutowe MOPSu w Pile są

realizowane, rekomenduje się kontynuowanie działalności projektowo konkursowej w celu

pozyskania środków zewnętrznych oraz rekomenduje się kontynuowanie współpracy

z organizacjami pozarządowymi poprzez zlecanie zadań z zakresu pomocy społecznej, ochrony

zdrowia oraz przeciwdziałania patologiom. Dokumenty nadesłane przez MOPS liczyły prawie 80

stron. Trzecia kontrola dotyczyła sprawdzenia z realizacji zaległych zadań budżetu obywatelskiego

pod przewodnictwem radnej Teresy Kasior. Spotkania odbyły się 19 września, 02 i 10 października

Komisja Rewizyjna wnioskowała o ponowne rozpatrzenie możliwości realizacji zakwalifikowanych

zadań z wprowadzeniem ich do budżetu miasta na rok 2024 r. oraz o poinformowanie

wnioskodawców o przyczynach braku realizacji projektów w danym roku budżetowym. Plan pracy

Komisji Rewizyjnej na rok 2023 został zrealizowany terminowo i w całości.

Włodzimierz Bystrzycki Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych poprosił wszystkich

radnych o pytania do Pana Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Ryszarda Małeckiego.
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Radna Teresa Kasior, powiedziała, że w nawiązaniu do przedstawionej treści sprawozdania,

budżet obywatelski nie został zrealizowany. Z 7 punktów zakwalifikowanych w projekcie, żaden

nie jest umieszczony w budżecie na rok 2024 r. Poprosiła o odpowiedź na pytanie: dlaczego

projekty nie zostały zaplanowane i kiedy to zostanie zrealizowane?

Skarbnik Ewelina Ślugajska, odpowiedziała, że w tym zakresie odpowiada Prezydent Miasta i ta

informacja zostanie przekazana. W momencie wprowadzania środków niewykorzystanych za rok

2023, w lutym i marcu, na pewno jakaś część tych niezrealizowanych inwestycji zostanie

wprowadzona.

Marek Andruszkiewicz, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej zadał pytanie czy

beneficjenci, którzy wnioskowali w budżecie partycypacyjnym zostaną powiadomieni?

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Ryszard Małecki odpowiedział, że na razie nie mamy

decyzji, kiedy działania zostaną podjęte.

Ad 14.

Informacja w sprawie interpelacji i zapytań - druk nr 1204.

Ten punkt porządku obrad komisji zostanie omówiony na sesji Rady Miasta w dniu 30 stycznia

2024 roku.

Ad 15.

Wolne głosy, wnioski i informacje.

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Wioletta Stalęga, skierowała słowa do

Biura Rady, nawiązując do tego, że dzisiaj zostało powiedziane, że są odpowiedzialni za zmianę

dzisiejszego programu. Wskazała, że zmiany są zależne od innych czynników i nie należy winić

biura za pojawienie się nowych punktów. Biuro działa wzorcowo. Radni powinni się liczyć z takimi

sytuacjami.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Ryszard Małecki podziękował za współpracę, pomoc Biura

Rady Miasta i zaangażowanie pani dyrektor i pracownikom Biura Rady Miasta.

Przewodnicząca Rady Miasta Piły Maria Kubica powiedziała, że chciałaby aby obrady Rady

Miasta Piły były transmitowane w telewizji Asta, tak jak to kiedyś było, toczyły się rozmowy
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i pojawiła się propozycja, że transmisja może być we wtorek o godzinie 10.00. We wtorki

popołudniu, jest prowadzona transmisja w Wałczu. Pani Przewodnicząca powiedziała, że zwróciła

się z zapytaniem do Przewodniczących Klubów, czy wyrażają na to zgodę, oraz żeby

przedyskutowali to z radnymi. Otrzymana odpowiedź była pozytywna i w następstwie sesje

zaplanowane są na godzinę 10.00. Umowa będzie podpisana z Astą. Na komisjach wspólnych

można omówić wszystkie sprawy. Jeżeli wyrażą państwo zgodę na przeprowadzenie komisji

w jednym dniu.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Włodzimierz Bystrzycki, powiedział, że o tym nie

wiedział i przeprosił osoby, które dzwoniły z zapytaniami. Podziękował pani dyrektor oraz

pracownikom Biura Rady Miasta Piły za pomoc.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Marek Andruszkiewicz, powiedział, że

w związku z tym, że sesje będą się odbywały o innej godzinie niż do tej pory, to proponuje również

ustalenie czy do końca trwania kadencji, tj. do kwietna będą odbywać się komisje wspólne?

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Marek Andruszkiewicz, zwrócił uwagę, że nikt

nie zgłosił sprzeciwu, co można przyjąć jako wyrażenie zgody.

Przewodnicząca Rady Miasta Piły Maria Kubica poprosiła o kontaktowanie się z Biurem Rady

Miasta, czytanie informacji i odbieranie telefonów, wówczas nie powinno być żadnych problemów

z komunikacją.

Ad 16.

Zamknięcie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych

Włodzimierz Bystrzycki zamknął posiedzenie komisji.

Protokół sporządziła:

/-/ Wanda Bartosz
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Przewodniczący Komisji Gospodarki

Miejskiej

/-/ Marek Andruszkiewicz

Protokół podpisali:

Lp.

Imię i nazwisko radnej/radnego Podpis

1. Mieczysław Karpiński

2. Maria Kubica

3. Magdalena Pabich

4. Grzegorz Płachta

5. Kazimierz Sulima

6. Marek Toboła - Wiceprzewodniczący
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Przewodniczący Komisji Spraw

Społecznych

/-/ Włodzimierz Bystrzycki

Protokół podpisali:

Lp. Imię i nazwisko radnej/radnego Podpis

1. Kama Frąckowska-Pilarska

2. Tomasz Jopek

3. Urszula Kaczmarek

4. Teresa Kasior - Wiceprzewodnicząca

5. Ryszard Małecki

6. Gabriela Milska

7. Emilia Piechocka

8. Zbigniew Pyziak

9. Krzysztof Zając

Przewodniczący Komisji Budżetu i

Rozwoju Miasta

/-/ Lucjan Szutkowski

Protokół podpisali:

Lp. Imię i nazwisko, funkcja Podpis

1. Zdzisława Karpińska

2. Maria Miler

3. Tomasz Słoboda

4. Wioletta Stalęga

5. Sławomir Wegner
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